
Saksprotokoll i fylkesutvalet – 23.05.2017  
 
Aud Karin Oen (SV) sette fram slik protokollmerknad: 
 

«Billettkontroll er ei offentleg oppgåve til liks med det å drive bussar og bybane.  
 
Billettkontrollen bør driftast av Skyss, og billettkontrollørene bør vere offentleg tilsett.» 

 
Røysting 
Innstillinga vart samrøystes vedteken som innstilling til fylkestinget. 
 
Innstilling til fylkestinget 
 
1. Fylkestinget tar status for arbeidet med «prosjekt redusert sniking i kollektivtransporten» til 

orientering. 
 

2. Noverande modell for billettkontrollar vert vidareført, med dei endringane som vert gjort som følge av 
«prosjekt redusert sniking i kollektivtransporten». 

 
Protokollmerknad frå SV 
Billettkontroll er ei offentleg oppgåve til liks med det å drive bussar og bybane.  

 
Billettkontrollen bør driftast av Skyss, og billettkontrollørene bør vere offentleg tilsett. 
 


